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ره
چه باشگاه پرسپولیس به بشار رسن بازیکن عراقی خود بدهکار است و این بازیکن رقمی در حدود 300 هزار دلار 

از  این باشگاه طلب دارد. در همین رابطه، بشار رسن با محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
دیدار و  گفت وگو کرد و پیگیر طلب خود از این باشگاه شد. انصاری فرد در این دیدار ضمن تشکر از رسن که در 
این مدت  به دلیل مطالباتش برای پرسپولیس حاشیه سازی نکرده است،  از او خواست تا به باشگاه فرصت بدهد 
تا با پیدا  کردن منابع مالی بتواند بخشی از طلب رسن را به او بپردازد. انصاری فرد از رسن بابت صبوری کردن در 

این مدت  تشکر کرد و اعلام داشت که به زودی طلب این بازیکن پرداخت خواهد شد. 

 بشار  رسن 
 نمونه جدید طلبکاران
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هر کسی که در خانه شما 
حضور دارد باید بداند هنگام 
وقوع زلزله چه اقدامی انجام 

دهد حتی اگر شما موقع وقوع 
حادثه آنجا نباشید.

 بازی بزرگ فوتبال اسپانیا 
 شاید در زمین بی طرف

 حمله استقلال طلبان
 به امنیت ال کلاسیکو

وز
ه ر

وژ
س

شهروند|دیدار معوقه بارسلونا و رئال مادرید در 
فوتبال اسپانیا که قرار بود روز 4 آبان برگزار شود، به 
دلیل ناآرامی در شهر بارسلون لغو و بعد از تشکیل 
جلسات مختلف این مسابقه به 27 آذرماه موکول 
شد. نکته مهم اما این است که همچنان مشخص 
نیست بتوان در ورزشگاه نیوکمپ بازی ال کلاسیکو 
را برگزار کرد. طی یک ماه گذشــته شهر بارسلون 
اسپانیا اســیر اعتراضات گسترده استقلال طلبان 
بوده و حالا در فاصله 6روز تا برگزاری مسابقه بارسا 
و رئال مسئولان امنیتی کشور اسپانیا نگرانند این 
ماجراها به جریان بازی حساس فوتبال این کشور 
کشیده شود. این روزها پلاتفرم دیجیتال »سونامی 
دموکرات«، درحال جمع آوری امضا برای راهپیمایی 
اعتراضی در روز برگزاری ال کلاسیکو است و هزاران 
نفر قرار است در این اعتراضات حاضر شوند. جالب 
اینکه ســونامی دموکرات با انتشار بیانیه ای تأیید 
کرده تاکنــون 18 هزار نفر آمادگی خــود را برای 
حضور در تجمع اعتراضی اعلام کرده اند و 4 نقطه 
اطراف ورزشگاه نیوکمپ را از ساعت 16 روز 27 آذر 
به وقت محلی در قرق خود درمی آورند. در این بیانیه 
آمده است  بسیاری از کسانی که بلیت بازی را تهیه 
کرده اند و نیز اعضای باشگاه در این تجمع شرکت 
خواهند کرد و به آنها در مورد شعارها و برنامه های 
تجمع نیز آگاهی های لازم داده شــده است. گفته 
می شود گروهی نیز قرار اســت در مسیر حرکت 
اتوبــوس حامل بازیکنان رئال از فــرودگاه تا هتل 
اختلال ایجاد کنند و مشخص نیست که با برگزاری 
این تجمع، تضمین های امنیتی لازم به رئال داده 
خواهد شد یا خیر. در پی تشدید موج شایعات تجمع 
اعتراضی در اطراف ورزشگاه نوکمپ، روز گذشته 
در فدراسیون فوتبال اسپانیا جلسه ای بدون حضور 
نمایندگان دو باشگاه برگزار شد. در این جلسه بحث 
گرفتن میزبانی از بارسا و انجام مسابقه در زمینی 
بی طرف نیز مطرح شده است. براساس بند 43.2 
اساسنامه فدراسیون فوتبال اسپانیا اگر امنیت لازم 
برای برگزاری یک بازی وجود نداشته باشد، ممکن 
است بازی به یک زمین دیگر منتقل شود و شرایط 
برای ال کلاسیکو نیز فعلا این گونه است. همچنین 
تا روز گذشته پلیس محلی بارسلونا حاضر نشده بود 
تضمین های امنیتی لازم را بدهد و  در ادامه چندین 
منبع ادعا کردند که پلیس بارسلونا به فدراسیون 
فوتبال اسپانیا تعهدات لازم را داده و تضمین کرده 
است که مشکلی برای برگزاری بازی وجود نخواهد 
داشت. در این شــرایط باید منتظر ماند و دید روز 
چهارشنبه هفته آینده می توانیم شاهد برگزاری 

ال کلاسیکو باشیم یا خیر.

 
مرد سال آسیا به جایزه اش رسید
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اکــرم عفیف درحالــی به عنوان ســومین بازیکن 
 قطری موفق به کســب عنوان مرد ســال آســیا در 
یک دهه گذشته  شد که به خاطر همراهی السد در جام 
باشگاه های جهان 2019 نتوانست روز دوم دسامبر در 
مراســمی که در  هُنگ کُنگ برگزار شد، شرکت کند. 
عفیف که بالاتراز علیرضــا بیرانوند ایرانی و ماکیمونو 

ژاپنی توانست عنوان مرد  سال آسیا را به خود اختصاص 
بدهد، روز گذشــته با حضور شــیخ ســلمان رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در حضور  مالکان و روسای 
باشگاه السد همین طور چند شیخ بانفوذ در فوتبال قطر 
   AFCسرانجام جام مرد سال آسیا را از دستان  رئیس

 دریافت کرد. 

شــهروند| مازیــار ناظمی، مدیــر روابط 
 عمومــی وزارت ورزش در گفت وگوی رادیویی

 سه شنبه شب خود اعلام کرد  جانشین ویلموتس 
در تیم ملی مشخص شده، اما رئیس فدراسیون 
فوتبال باید نام آن را اعلام کند. مسأله اما  اینجا 
 است که فدراسیون هیچ واکنشی به این موضوع 

نشان نمی دهد. 
مربیایرانییابرانکو؟

به نظر می رسد دو گزینه پیش روی فدراسیون 
فوتبال باقی مانده؛ برانکو ایوانکوویچ یا استفاده 
از یک مربــی  ایرانی. البته این طور که شــواهد 
نشان می دهد مربی کروات به نیمکت تیم ملی 
نزدیک تر اســت و بعد از 13 سال  می خواهد بار 
دیگر هدایت یوزهای ایرانی را در دست بگیرد. 
از ســوی دیگر مصاحبه روزهــای اخیر رئیس 
 فدراسیون و همچنین برخی از ملی پوشان هر 
فردی را به شــک می اندازد که سرمربی جدید 
تیم ملی شاید ایرانی  باشد. تعدادی از ملی پوشان 
در روزهای اخیر با این جملــه که مربی ایرانی 
هم می تواند به تیم ملی کمــک کند، به  نوعی 
خودشــان را جلوی انتخاب برانکو قرار دادند. 
البته اینکه برخی از بازیکنان تیم ملی به دلیل 
اتفاقات دوران  کارلوس کی روش و اختلافی که 
سرمربی وقت با برانکو داشت، با این مربی کروات 

ارتباط چندان صمیمانه ای  ندارند، قابل کتمان 
نیست. با این حال اینکه بازیکنان بخواهند برای 
تیم ملی سرمربی تعیین کنند، هم قطعا اتفاق 
 جالبی نخواهد بود. هواداران فوتبال همچنان در 
دوراهی برانکو و مربی ایرانی قرار دارند. در میان 
گزینه های  خارجی که بعید است مربی دیگری 
به برانکو اضافه شده باشد و در میان ایرانی ها هم 
نام یحیی گل محمدی  بیش از بقیه سر زبان ها 

افتاده است.  

سرمربیتیمملیانتخابشده!
مازیار ناظمی که به یک چهره خبرســاز در 
فوتبال ایران تبدیل شــده و گاهی اوقات حتی 
فراتر از مسئولیت های  خود به اظهارنظر درباره 
این رشته پرطرفدار می پردازد، در گفت وگویی 
که اخیرا داشته، رسما اعلام کرد کار  فدراسیون با 
مارک ویلموتس به پایان رسیده و جانشین او هم 
مشخص شده است، اما نام سرمربی جدید باید 
از زبان  مهدی تاج اعلام شود. فدراسیون اما هیچ 

واکنشی به این ماجرا نداشت و همچنان سکوت 
کرد. شــاید  تاج فضای به وجود آمده حاصل از 
جدایی استراماچونی از استقلال را دلیلی برای به 
تأخیر انداختن اعلام نام  سرمربی جدید تیم ملی 
دانســته یا دلیل دیگری همچون فسخ نشدن 
قرارداد رسمی با ویلموتس باعث به وجود آمدن 

 این بلاتکلیفی بوده است.  
فیفادیازدستمیرود؟

زمــان تعطیلات لیگ برتــر در نیم فصل و 
هنگامی که تیم فوتبال امیــد در رقابت های 
انتخابی المپیک حضــور دارد،  تیم ملی ایران 
می تواند مثل سایر کشــورهای جهان بازی 
دوستانه برگزار کند. ســخنگوی فدراسیون 
فوتبال چنــدی  پیــش اعلام کــرد طوری 
برنامه ریزی می شــود تا تیم ملــی در هنگام 
فیفادی در هفته های آینده ســرمربی جدید 
خود را  شناخته باشــد. البته زمزمه هایی هم 
مبنی بر اینکه وحید  هاشــمیان حداقل برای 
بازی های دوستانه آینده روی  نیمکت تیم ملی 
است، شنیده می شود. نکته مهم اینجاست که 
فیفادی پیش رو مثــل فرصت قبلی در دوران 
 ویلموتس از دست نرود و تیم ملی از این فرصت 
 برای ادامه مسیر سخت در انتخابی جام جهانی

 استفاده کند.   

وقتی هیچ کس درباره آینده ویلموتس و سرمربی جدید حرف نمی زند

چه خبر از تیم ملی؟

حســینقهار|پیگیری های قانونی برای واگذاری 
باشــگاه اســتقلال در ماه های گذشــته با یــک اتفاق 
حیرت انگیز و  غیر قابل باور برای مسئولان این تیم و وزارت 
ورزش همراه بوده است. نامه نگاری  و دریافت گزارش هایی 
متعدد  از دستگاه های مختلف کشــور  در مراحل قانونی 
پرونده خصوصی ســازی، مدیــران را در جریان پرونده 
مشکوک به  فساد یکی از مدیران عامل سابق باشگاه قرار 
می دهد. درواقع اســتقلال متوجه می شــود که در دهه 
80 مالکیت  زمینی را در یکی از شهرهای گیلان برعهده 
گرفته که اسناد و مدارک آن در باشگاه موجود نیست. به 
همین  ترتیب پیگیری ها و مکاتبات اداری ردپای یکی از 

مدیران سابق را درباره این ابهامات به آنها نشان می دهد. 
ماجرایزمینگیلان

حقوقی بودن زوایــای مختلف این پرونــده به قدری 
پیچیده و حساس است که به هیچ عنوان نمی شود به تمام 
 جزئیات و شــایعات مربوط به آن پرداخت. تنها راهی که 
باقی می ماند ارایه یک سری اطلاعات کلی، طرح سوال و 
 تلاش برای شفاف سازی از سوی مدیران باشگاه استقلال 
و حتی وزارت ورزش و جوانان اســت. به هرحال  هواداران 
و رســانه ها باید در جریان تمام حقایق این باشــگاه قرار 
بگیرند؛ پس وقتی  بحث شناســایی دارایی های  باشگاه 
برای واگذاری به بخش خصوصی و تعیین ارزش استقلال 
در میان باشــد،  همه حق دارند بدانند اخیرا به  مدیریت 
باشگاه اطلاع داده شده که استقلال صاحب یک زمین با 
متراژی بالا در یکی از شهرهای استان گیلان  در دهه80 
شده، اما ابهامات بسیار زیادی درباره اسناد و مدارک این 
زمین و انتقال مالکیت آن وجود دارد و  هیچ کسی هم از 

این واقعیت خبر نداشت. 
اموالیکهیکییکیپیدامیشود

در شرایط کنونی می توان گفت که اقدام وزارت ورزش 
و سازمان خصوصی سازی برای واگذاری استقلال عملا 
 شرایطی را به وجود آورد که این واقعیت پنهان شده برای 
مدیران آشکار شد. در سیستم خصوصی سازی  شرکت ها،  
یکی از مراحل اصلی کار شناســایی کامل اموال، دارایی، 
شــرایط مختلف مالی ازجمله نقدینگی و  بدهی ها است. 
پس طبیعی است که سازمان 
خصوصی ســازی از آنجایی 

که دولت عزم خود را برای خصوصی  کردن اســتقلال و 
پرسپولیس جزم کرده، اقدامات قانونی را در این باره برای 
شناســایی کامل دارایی  و  ارزش گذاری سرخابی ها انجام 
بدهد. به همین ترتیب مسئولان مربوط نامه نگاری های 
مختلفی با ارگان های  مختلف برای شناسایی و استعلام 
دارایی های استقلال و پرســپولیس در کل کشور انجام 
دادند. پس  پیدا شدن  یک زمین بزرگ در گیلان به عنوان 
دارایی باشــگاه اســتقلال و ابهامات قانونی بسیار زیاد 
 درباره سرنوشــت زمین   و  مالکیت آن در همین پروسه

 مشخص شد. 
مدارکیکهثبتنشدهاست

پیگیری ها دربــاره این پرونده نشــان می دهد معامله 
خریداری این زمین برای اســتقلال در یکی از سال های 
 دهه 80 انجام شــده و هــدف اولیه برای انجــام این کار 
انجام کارهــای اقتصادی برای درآمدزایی برای باشــگاه 
 بوده اســت. در آن مقطع مدیرعامل وقت باشگاه موضوع 
خریداری زمین با نام و برند باشــگاه استقلال در یکی از 

 شهرستان های اســتان گیلان را با هیأت مدیره در میان 
می گذارد که با نگاه مثبت اعضا همراه نمی شــود. با این 
 حال آقای مدیرعامل از اختیارات خود استفاده می کند و با 
استفاده از برند و نام بزرگ استقلال، این زمین را  خریداری 
می کند. منتهی اســناد و مدارک این معامله و شرکت در 
مزایده را در باشگاه ثبت نمی کند. حالا اما پس  از گذشت 
چیزی بیش از 15 سال از این اتفاق، وقتی مدیران باشگاه 
از طریق سازمان خصوصی سازی متوجه  دارایی استقلال 
و زمین گمشــده قرار گرفتند،  با پیگیری های حقوقی به 
سرنخ هایی رسیدند که مدیرعامل اســبق  باشگاه سند 
 زمین مربوط را به یکی از شــرکت های شخصی خود که

 بی ارتباط با نام باشگاه نبوده، انتقال داده  است! 
نهادهاینظارتیورودکردند

در چنین فضایی مدیریت باشگاه استقلال طبیعی است 
که هیچ اطلاعی از این دارایی نداشت و برای  ارزش گذاری 
و انجام مراحل خصوصی ســازی طبق قانون باید تکلیف 
این زمین و مالکیت و سرنوشــت آن مشــخص  شود. به 

همین ترتیب ابهاماتی درباره احتمال فســاد مدیرعامل 
سابق مطرح شده و گفته می شــود که سازمان  بازرسی و 
نهادهای نظارتی و قضائی هم به این پرونده ورود کرده اند 
و مسئولان وزارت ورزش هم بدون  جنجال های رسانه ای 
و در سکوت اقدامات لازم برای شفاف سازی پیرامون این 
پرونده را انجام داده انــد و منتظر  اعلام رأی دادگاه در این 

زمینه هستند. 
جرقهایکهزرینچهزد

این اتفاق در شــرایطی رخ داد که روز گذشــته جواد 
زرینچه سرپرست مستعفی باشــگاه استقلال که اخیرا 
مورد  هجمه هــواداران هم قــرار گرفــت ، در مصاحبه  
تلویزیونی که روز گذشته داشت به ابهامات مالی اطراف 
باشگاه  استقلال و عملکرد مالی مدیران عامل در سال های 
مختلــف انتقادهای جــدی مطرح کرد و از مســئولان 
خواهان  رسیدگی به پرونده های مختلف شد. مثلا یکی از 
پرونده هایی که زرینچه درباره آن حرف زد پرونده دیگری 
درباره  زمین های باشــگاه اســتقلال در دماوند است که 
زرینچه درباره آن گفته است: »من اسم کسی را نمی آورم، 
اما در  ســال های اخیر املاک و مستغلات استقلال کجا 
رفته است؟ ســمت دماوند قرار بود به شکل تعاونی، یک 
زمین را  در اختیار پیشکسوتان قرار دهند. باید پیگیر آن 
شوند. نهادهای نظارتی به این موارد ورود کنند. این تنها 
یک  مثال بود.« این صحبت های زرینچه نشان می دهد که 
نظارت دقیقی روی عملکرد مدیران باشگاه در سال های 
 اخیر وجود نداشــته و علاوه بر دارایی باشگاه در آستانه 
اشــرفیه گیلان که در این مطلب به آن اشــاره شد،  باید  
درباره زمین های شهرستان دماوند متعلق به پیشکسوتان 

هم شفاف سازی شود. 
درانتظارشفافسازی

در چنین شــرایطی انتظار می رود که مدیران باشگاه 
اســتقلال  و حتــی وزارت ورزش ، بــدون هیچ گونــه 
مصلحت  اندیشی،  شفاف ســازی کامل و قانونی را درباره 
ابهامات به وجود آمده به ویژه دارایی تازه پیدا شده باشگاه 
در استان  گیلان انجام بدهند.  همچنین اگر فسادی اتفاق 
افتاده همه انتظار دارند که با مدیر مربوط برخورد قانونی 
 صورت بگیرد و مشــخص شود که چرا اســناد و مدارک 

مربوط به این پرونده در باشگاه وجود نداشته است. 

گزارش »شهروند« از دارایی جدید استقلال که کسی از آن خبر نداشت

زمین گم شده »استقلال« در گیلان پیدا شد

 

 آبی ها تا کی منتظر
 استراماچونی می مانند؟

 عجیب  ترین
  استقلال تاریخ 
 بدون مدیرعامل
 و سرمربی

شــهروند| در روزهایی که همه اخبار به ماجرای 
استراماچونی معطوف شده و این موضوع همه مسئولان 
را هم  درگیر خود کرده، شــاید کمتر کسی به فکر خود 
تیم استقلال اســت. زمزمه های بازگشت استرا شنیده 
می شود، اما  اگر او امروز و فردا به تهران نرسد، استقلال 
برای دومین بازی بدون ســرمربی بــه کار خود ادامه 
می دهد و مشــخص  نیست چه سرنوشــتی در انتظار 
صدرنشین لیگ خواهد بود. آخرین اخبار از انتقال نکات 
فنی مربی ایتالیایی  به وریا غفوری برای پیگیری تمرینات 

استقلال حکایت دارد.  
استقلالچطورتمرینمیکند؟

آندره آ استراماچونی که این روزها با هر رسانه ای مفصل 
صحبت می کند و درباره اســتقلال در رسانه ها شرط 
تعیین  می کند، در یکی از گفت وگوهای خود اعلام کرده 

با وریا غفوری به عنوان کاپیتان تیم در تماس است و به 
او  دستورات فنی را می دهد تا تیم چطور تمرین کند. از 
سوی دیگر برخی جواد زرینچه را سرمربی موقت تیم 
 می دانند؛ اگرچه او هم دائما دم از جدایی می زند. البته 
 برخی اخبار هم حکایت از تمرین کردن اســتقلالی ها 
زیر نظر  صالح مصطفوی با برنامه های استراماچونی دارند. 
به هرحال این روزها همه درگیر حواشی استقلال هستند 
و  شاید کمتر کسی به این فکر می کند که چه کسی بالای 

سر این تیم است.  
نیمکتخالیدردومینبازی

اســتقلال که در بازی با پیکان از نیمکــت خالی از 
سرمربی خود ضربه خورد و دو امتیاز مهم را در یک بازی 
خانگی  از دست داد، حالا باید دو روز دیگر بازهم در تهران 
از شاهین بوشهر میزبانی کند. استقلالی ها که هنوز سراغ 

 سرمربی بعدی نرفتند و به فکر بازگشت استراماچونی 
هســتند، در صورتی که موفق به بازگرداندن او نشوند، 
برای  دومین بــازی متوالی ســردرگمی عجیبی روی 

نیمکت را تجربه خواهند کرد. 
استرابهبازگشترضایتمیدهد؟

همه چیــز طی امروز و فردا مشــخص می شــود. از 
ســوی مدیران اســتقلال و وزارت ورزش هر کاری که 
لازم بوده،  انجام شده و آن طور که دیروز از سوی برخی 
خبرگزاری ها اعلام شــد، مبلغی حدود 160 هزار دلار 
هم به حساب  این مربی واریز شده است. البته گویا استرا 
خواهان 250 هزار دلار بوده و حالا باید دید برای بازگشت 
به استقلال  با مدیران این تیم کنار می آید یا خیر. البته که 
این مربی ایتالیایی در مصاحبه هایش گفته منتظر تماس 

وکیلش  است تا به تهران سفر کند. 


